

## 闸门系列 Sliding Gate Series



**XIMAI** 锡麦

地址：江苏省无锡市新吴区城南路238-1号  
电话：400-9989-616 0510-85388169 0510-85312358  
国际贸易部：grainmachinery@wxm.cn  
邮箱：wxmj@163.com  
网址：www.wxm.cn



锡麦官网 锡麦人工服务号 锡麦公众号

**XIMAI** 锡麦



## XMSQD手气动闸门

Manual Pneumatic Sliding Gate

### 应用范围:

手气动闸门适用于粮食、食品、饲料、油脂及化工等加工工业散装物料在机械输送时作自动排料、截料用途,是实行自动控制必不可少的设备。

### Application:

Used for materials discharging automatically during mechanical conveying in grains,-food,animal feeding,grease oil and chemicals etc. different kinds of industry, that is regarded as the essential equipment for automatic controller.

### 性能特点:

该设备由手动和气动分别实现闸门板(插板)作往复运动,由行程开关控制电机转动;

闸门板由托辊支承,并采用锥形口进料,闸门板不会被物料卡死、漏料,启开时也不致向外带料,闸门板运动自如,阻力小。

### Characteristics:

Manual and pneumatic control design is to realize reciprocating motion of gate plate by limit switch to control motor rotation. Gate plate is supported by roller and adopted conical feeding mouth,avoiding any jamming and leakage in the gate plate .gate plate in smooth motion and little resistance.



## XMSD手动闸门

Manual Sliding Gate

### 应用范围:

手动闸门适用于粮食、食品、饲料、油脂及化工等加工工业散装物料在机械输送时作排料、截料用途。

### Application:

Used for materials discharging and cutting during mechanical conveying in grains,-animal feeding,grease oil and chemicals etc. different kinds of industry.

### 性能特点:

该设备手动实现闸门板(插板)作往复运动。

闸门板由托辊支承,并采用锥形口进料,闸门板不会被物料卡死、漏料,启开时也不致向外带料,闸门板运动自如,阻力小。

### Characteristics:

Manual control to realize reciprocating motion of gate plate . Gate plate is supported by roller and adopted conical feeding mouth,avoiding any jamming and leakage in the gate plate .gate plate in smooth motion and little resistance.



## XMDD电动闸门

Electric Sliding Gate

### 应用范围:

电动闸门适用于粮食、食品、饲料、油脂及化工等加工工业散装物料在机械输送时作自动排料、截料用途,是实行自动控制必不可少的设备。

### Application:

Used for materials discharging and cutting automatically during mechanical conveying in grains,food,animal feeding,grease oil and chemicals etc. different kinds of industry, that is regarded as the essential equipment for automatic controller.

### 性能特点:

该设备是电机经过蜗轮转动减速后带动螺杆依正反向旋转,实现闸门板(插板)作往复运动,由行程开关控制电机转动;

闸门板由托辊支承,并采用锥形口进料,闸门板不会被物料卡死、漏料,启开时也不致向外带料,闸门板运动自如,阻力小。

### Characteristics:

Electric motor is to drive the screw to rotate forward and backward by the worm wheel rotation and deceleration, to realize reciprocating motion of gate plate by limit switch to control motor rotation.

Gate plate is supported by roller and adopted conical feeding mouth,avoiding any jamming and leakage in the gate plate .gate plate in smooth motion and little resistance.



## XMQD气动闸门

Pneumatic Sliding Gate

### 应用范围:

气动闸门适用于粮食、食品、饲料、油脂及化工等加工工业散装物料在机械输送时作自动排料、截料用途,是实行自动控制必不可少的设备。

### Application:

Used for materials discharging automatically during mechanical conveying in grains,-food,animal feeding,grease oil and chemicals etc. different kinds of industry, that is regarded as the essential equipment for automatic controller.

### 性能特点:

该设备是一种气动截料装置;

该设备具有结构简单,造型美观、操作简便、动作灵敏,性能安全可靠等优点。

### Characteristics:

It is one kind of pneumatic materials cutting device with simple structure, artistic model,easy operation,sensitive action and reliable safe performance.